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Protokollsanteckning ärende 20 – Framtida organisation för 
idrottsanläggningar 

 

Huddinge Samhällsfastigheter AB fick i ägardirektiven år 2017 ett uppdrag från 

kommunfullmäktige att tillsammans med kommunen genomföra en utredning av 

framtida organisation för idrottsanläggningar. Direktivet lämnades med en 

förväntan om att utredningen skulle påvisa effektiviseringspotential, 

kompetensvinster och ökad tydlighet gentemot medborgare och föreningsliv, 

genom ett ökat samarbete i en förändrad organisation. 

 

Vi konstaterar att utredningen inte uppvisar önskvärda effekter utan vi upplever 

att mer fokus har lagts på organisationernas olikheter än på framtida 

utvecklingsmöjligheter. Vi tror också att det hade varit fruktbart om utredningen 

hade jämfört vår verksamhet och effektivitet med de kommuner som lyckats 

uppnå bäst resultat snarare än jämförelser med de som ligger geografiskt nära.  

 

Utredningen föreslår att samarbetet fördjupas men att det även fortsättningsvis 

bedrivs i separata organisationer. Vi står bakom förvaltningens förslag men vill 

understryka vikten av att det fördjupade samarbetet leder till ett mer likartat 

arbetssätt. Vi kommer att följa det fortsatta arbetet med de åtta prioriterade 

områdena för fördjupad samordning och samverkan och utesluter inte en 

kommande översyn av strukturen i syfte att uppnå önskade samordningsvinster. 
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